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نگاه

دور همی مثل تنیس!

ما یک فدراسیون تنیس داریم و چند تنیس باز 
که دور هم هستند. نکته قابل توجه این جا است که 
سال های  سال است هیچ اتفاقی در ایران با تنیس 
رخ نمی دهد. ایران درمسابقات دیویس کاپ مدام 
بین دسته دوم و سوم درحال سقوط و صعود است. 
بسیاری از افراد قدیمی و  کارنامه دار تنیس هم این 
روزها دیگر ارتباطی با فدراسیون ندارند و بیرون از 
گود هستند. به همین دلیل ما اصلا اطلاعات کافی 
از آنچه در فدراســیون تنیس رخ می دهد، نداریم 
که بخواهیم درباره آن صحبتی داشــته باشــیم. 
شرایط تنیس در ایران هم همان چیزی است که 
درگذشته بوده و ما با پیشرفت چشمگیری رو به رو 
نبوده ایم. دلیل آن هم می تواند درفقدان مســائلی 
چون برنامه ریزی،  سرمایه گذاری، استعدادیابی و 
عدم آینده نگری درست خلاصه شود. البته من اخیرا 
ازطریق برخی از دوستان شنیده ام که فدراسیون 
یک حرکت بســیار مهــم دارد انجــام می دهد و 
اســتعدادیابی  و آموزش را به سطح مدارس برده 
اســت و راکت و توپ و مربی دراختیار بچه ها قرار 
می دهد. ما درهمین حد از تلاش های فدراسیون 
اطلاع داریم. این که امکانــات و برنامه ریزی برای 
ســرمایه  گذاری در رده هــای پایه چقــدر بوده، 
موردی است که باید مدیران فدراسیون درباره آن 

اطلاع رسانی درست داشته باشند. 
نکته بسیار مهم این اســت که برای پیشرفت و 
خارج شدن از این حالت ساکن شدن،  باید تنیس را 
به سمت مدارس می بردند که این اتفاق افتاد. همه 
جای دنیا این اتفاق می افتد و کسی که می  خواهد 
به بازیکن حرفه ای تنیس تبدیل شود،  باید از بچگی 
آموزش ببیند. خیلی از هم دوره ای های ما در سطح 
آسیا مدال آور بودند، اما نکته قابل تأمل اینجاست 
که در زمان ما علاقه بیشتر بود. فدراسیون درشرایط 
کنونی باید با آمــوزش دادن تنیس به بچه ها برای 
آینده برنامه ریزی کند. ما ســال های  سال است به 
خاطر بی توجهی به رده سنی پایه در جا زدیم، اما 
الان باید منتظر آینده باشیم. البته قهرمانان زیادی 
ازجمله خودم الان ارتباطی با فدراســیون ندارند. 
این خوب نیســت. باید از این تجربیات استفاده و 
آن را دراختیار نوجوانان و جوانان قرار بدهند. ما به 
دلیل مشــکلات مالی،  نداشتن استعداد،  نداشتن 
هدف،  حالا حالاها هیچ وقت نمی توانیم یک تنیسور 
درسطح جهان داشته باشــیم. برای داشتن یک 
بازیکن جهانی مثل سایر قهرمانان دنیا ورزشکار باید 
با رساندن خود به نفرات اصلی رنکینگ کل  سال 
درمسابقه باشد. تنیس ایران پتانسیل چنین کاری 
را ندارد، اما با تلاش بیشتر می شود دوباره در سطح 

آسیا به موفقیت های زیادی رسید.

ورزش جهان

افشای رقم پیشــنهادی بارسا به مسی|  
نشریه مارکا به نقل از منابع موثق خبری ادعا کرد 
حقوق پیشنهادی بارســلونا به مسی برای تمدید 
قرارداد سالانه 35 میلیون یورو خالص بوده و  فوق 
ســتاره آرژانتینی هم موافقت خود بــا این رقم را 
اعلام کرده اســت. به گفته مارکا مســی تا زمان 
مشخص شدن مربی جدید و برنامه های آتی بارسا 
حاضر به تمدید قرارداد نیست. این درحالی است 
که تمام رسانه های اسپانیانی اعلام کرده اند که او با 
وجود داشتن پیشنهادهای نجومی قصد ترک بارسا 

را ندارد.
قرارداد نجومی شــبکه BT Sport و یوفا|  
شبکه تلویزیونی BT Sport، به صورت رسمی، حق 
پخش چمپیونزلیگ و لیگ اروپا را با قراردادی سالانه 
394 میلیون پوند تا فصــل 21-2020 به صورت 
انحصاری خرید. به این ترتیــب از این پس تمامی 
تصاویر بازی ها، خلاصه بــازی و... هر دو تورنمنت 
)چمپیونزلیگ و لیگ اروپا( متعلق به این شــبکه 
خواهد بود. همچنین بازی های رفت و برگشتی که 
تا به حال به صورت همزمان پخش می شــد، از این 
به بعد در 2ساعت مجزا برگزار می شوند که هواداران 

بتوانند هر دو بازی را تماشا کنند.
پیشنهاد عجیب نماینده مجلس روسیه 
درباره هواداران|  هواداران آشــوب طلب روسی 
اغلــب در تورنمنت های مختلــف مزاحمت های 
زیادی برای دیگر هواداران ایجاد می کنند، به طوری 
که در یورو 201۶ درکشــور فرانسه چندین نفر از 
هولیگان های این کشور دستگیر و بازداشت شدند. 
ویکتور لبدف یکی از اعضای مجلس روسیه با اشاره 
به این درگیری ها در پیشنهادی عجیب به صورت 
رسمی اعلام کرد: »هواداران درگیری های خود را به 
یک ورزش تبدیل و سعی کنند از این درگیری ها 
لذت ببرند. او خواستار ایجاد برخی قوانین برای این 
درگیری های خیابانی شــد تا بقیه تماشاگران هم 

بتوانند از این ورزش لذت ببرند«.
رئال مادرید در آرزوی هازارد|  رئال مادرید 
قصــد دارد در تابســتان هرطور شــده ادن هازارد 
ستاره بلژیکی چلسی را به خدمت بگیرد. مسئولان 
رئال که به احتمال زیاد شــاهد خروج ایســکو یا 
خامس رودریگس از مادرید در تابســتان خواهند 
بود، ادن هازارد را مدنظر قرار دادند تا درتابســتان 
جذب کنند. البته رئال فصل قبل نیز خواســتار به 
خدمت گرفتن این بازیکن بلژیکــی بود که  هازارد 
این پیشنهاد را رد کرد تا درچلسی بماند. زین الدین 
زیدان علاقه زیادی به بازی  هازارد دارد و این بازیکن 
را اولویت نخست تیمش در نقل و انتقالات معرفی 

کرده است!

شهروند|  تیم ملی کشتی فرنگی ایران تا چند روز 
آینده باید در جام جهانی کشتی فرنگی شرکت کند. 
قرار اســت تیم های قدرتمند این رشته مثل روسیه 
و جمهــوری آذربایجان با نفرات اصلــی خود در این 
تورنمنت حاضر شوند و همین باعث می شود سطح 
کیفی آن بالا برود. تیم ملی ایران هم با ترکیبی که کاملا 
متحول شده و جوان است در این رقابت ها حضور پیدا 
می کند. تیم ملی کشورمان از پرافتخارترین تیم های 
حاضر در جام جهانی است که امسال هم برای دفاع از 
عنوان قهرمانی خود پا به میدان می گذارد. نکته جالب 
در ترکیب تیم ملی کشتی فرنگی این است که نفراتی 
مثل حمید سوریان، امید نوروزی، بشیر باباجان زاده، 
حبیب الله اخلاقی و قاســم رضایی در لیست جدید 
تیم ملی حضور ندارند و کاملا مشخص است که کادر 
فنی تیم ملی کشــتی فرنگی رویکردی جدید برای 
آینده این تیم دارد. درباره وضع تیم ملی و جام جهانی 
کشتی فرنگی به سراغ سرمربی تیم ملی، علی اشکانی 
رفتیم تا در جریان آخرین وضع تیم ملی قرار بگیریم. 
گفت وگوی وی بــا خبرنگار »شــهروند« را در ادامه 

می خوانید: 
 از شرایط اردوی تیم ملی در آستانه مسابقات 

جام جهانی صحبت کنید.
اردویــی که درحال حاضــر در آن حضــور داریم، 
هشتمین اردوی ما بعد از مســابقات المپیک است. 
خوشبختانه شرایط تیم بسیار خوب است و از لحاظ 
امکانات و ابزار هم هیچ کمبــودی نداریم. تیم ملی در 
این اردو نشان داد جوان تر و باانگیزه تر شده و بچه ها هر 
روز به بهتر شدن فکر می کنند. توانسته ایم از نظر فنی 
و تاکتیکی کشتی گیران را به آن سطحی که دوست 

داریم، برسانیم. البته جا برای بهتر شدن هم هست.

 در جام جهانی کشــتی فرنگی به دنبال چه 
هدفی هستید؟

اگر به گذشته مراجعه کنید، می بینید که تیم ملی 
ایران از پرافتخارتریــن تیم های حاضر در جام جهانی 
است. ما  سال گذشته توانستیم قهرمان این رقابت ها 
شویم و الان هم برای دفاع از عنوان قهرمانی به میدان 
می رویم. ضمن این که طی سال های گذشته همواره 
بین رتبه اول و ســوم قرار داشــته ایم و یک پای ثابت 
سکو بوده ایم. این پیشــینه پرافتخار باعث شده همه 
رقیبان روی تیم ملی ایران حساب ویژه ای باز کنند و 

شناخت شان هم از ما بیشتر باشد.
 پس حتما به دنبال کسب قهرمانی هستید؟

در کشتی نمی توان چیزی را پیش بینی کرد چون 
با یک حرکت ممکن است سرنوشت یک تیم تغییر 
کند. ما به خوبی می دانیم که توقع مردم بالاســت و 
چیزی جز قهرمانی از ما نمی خواهند. ما هم به خواست 
مردم احترام می گذاریم امــا آنها باید بدانند ترکیب 
تیم ملی کشتی کاملا تغییر کرده و همه نفرات جوان 
هستند. بسیاری از ملی پوشانمان نخستین بار است که 
می خواهند در یک میدان بین المللی به میدان بروند و 
طبیعی است که استرس داشته باشند. من امیدوارم 
بچه ها بتوانند مبارزات آبرومندی داشته باشند و نتایج 
خوبی بگیرند اما همه تلاشم این است که سطح توقع 
مردم را پایین بیاورم. البته این طور نیست که بچه های 
ما همه مســابقات را ببازند و بازنده بیرون بیایند. من 
اطمینان دارم کشتی گیران جوان ما همه تلاششان را 

به کار می گیرند تا از نام و اعتبار ایران دفاع کنند.
 تیم های حاضر در جام جهانی با تمام نفرات 

اصلی در آبادان حاضر می شوند؟
کشتی فرنگی رشته ای اســت که اکثر کشورهای 

صاحب ســبک در این ورزش قهرمانی جهانی دارند. 
کشورهایی مثل روسیه، ترکیه، جمهوری آذربایجان 
و مجارســتان که قدرت های اصلی کشــتی در دنیا 
هستند، با تمام نفرات اصلی خود در این مسابقات حاضر 
می شوند و همین موضوع ســطح کیفی جام جهانی 
را بالاتر می بــرد. درواقع ترکیب تیم ها قطعی شــده 
و چهره هایی که به ایران می آینــد باتجربه و صاحب 
مدال های رنگارنگ هســتند. جوان های ما هم هیچ 
چیزی از آنها کم ندارند و تلاششــان این اســت که 

به عنوان پدیده های جهانی کشتی معرفی شوند.
 برگزاری جام جهانی کشتی آزاد در کرمانشاه 
با استقبال خوب مردم رو به رو شد. فکر می کنید 
مردم آبادان هم از جام جهانی کشتی استقبال 

کنند؟
روزهایی که جام جهانی برگزار می شــود، روزهای 
نزدیک به شب عید است و امکان دارد استقبال خوبی 
از جام جهانی نشــود. با این وجود کشتی ورزش ملی 
ما ایرانی هاست و شــاید هم مردم استقبال خوبی از 
کشتی گیران کشورشان داشــته باشند. جنوب ایران 
معدن کشتی گیران و فوتبالیست  هاست و شور ورزش 
در خون مردمان این شهر جریان دارد. امیدوارم ظرفیت 
سالن به اندازه ای باشد که هیچ کس پشت درهای بسته 
نماند و همه مردم بتوانند از ورزشکاران خود استقبال 
کنند تا امسال هم تصاویر به یاد ماندنی از جام جهانی 

باقی بماند.
 به نظر می رسد با اســتفاده از جوان ها در 
تیم ملی کشتی به دنبال پشتوانه سازی هستید. 
کاری که در چند ســال اخیر مورد غفلت واقع 

شده بود.
من قصد دارم آینده تیم ملی کشتی را تأمین کنم. 

همیشه ثابت شده اعتماد به جوان ها ثمره خوبی دارد. 
شــاید روند نتیجه گیری و قهرمانی با جوان ها بیشتر 
طول بکشــد اما ارزش آن را دارد. بها دادن به جوان ها 
به معنی آینده نگری است و با این کار می توان آینده یک 
تیم را بیمه کرد. امیدوارم فدراسیون هم بیشتر از قبل 
به جوان ها پاداش بدهد و نگذارد جوان های کشتی پیر 

شوند و اردو و مسابقات نرفته باشند.
 شاید حرف هایتان این طور تلقی شود که به 

سکوهای قهرمانی فکر نمی کنید.
ببینید ما باید منطقی فکر کنیــم. المپیک 2020 
را در پیش داریم و باید برنامه ریــزی ویژه ای برای این 
مسابقات داشته باشیم. ما با همین نفرات فعلی تیم ملی 
و جوان هایی که قرار است بعدا به اردو اضافه شوند کار را 
پیش می بریم. سیستم تیم ملی کشتی باید جوان شود 
و هدف همه ما این اســت که در هر وزن 2 کشتی گیر 

خوب داشته باشیم.
 دعوت نشدن نفراتی مثل سوریان، نوروزی، 
بابا جان زاده، اخلاقی و رضایی به اردوی جدید 
تیم ملی به این معنی است که دیگر تصمیمی 

برای استفاده از آنها ندارید؟
برای جام جهانی که از این نفرات استفاده نمی کنیم. 
این کشتی گیران باید خودشان بخواهند که به تیم ملی 
برگردند. کشتی در ایران هنوز حرفه ای نشده و آماتور 
است به همین دلیل شرایط روحی و روانی در آن حرف 
اول و آخر را می زند. فشــار و برخورد در این رشته زیاد 
است و نفراتی که دوست دارند هنوز در تیم ملی حضور 
داشته باشــند؛ باید با خودشان کنار بیایند و در مسیر 
مورد نظر مــا حرکت کنند. اگر آنهــا اعلام کنند که 
می خواهند به کشــتی برگردند ما هم پس از بررسی 

درخواست آنها تصمیم گیری می کنیم.

شهروند| باشگاه ذوب آهن و به ویژه سعید آذری به اتخاذ تصمیمات 
جدید و البته عجیب در فوتبال ایران مشهور هستند و این بار نیز با محروم 

کردن تماشاگران خودی باعث تعجب همگان شده اند.
محرومیت هواداران خودی!

ذوب آهن در هفته های اخیر روند خوبی را در پیش نگرفته و با باخت های 
متوالی در لیگ برتر صدای اعتراض تماشاگرانش را هم بلند کرده است. 
بعد از شکست سفیدپوشان اصفهانی در دربی اصفهان شعارهایی علیه 
سرمربی و مدیریت این باشگاه سر داده شد و کمیته انضباطی ذوب آهن 
نیز دیروز تصمیمی عجیب و تاریخی گرفت. بر این اســاس این باشگاه 
تصمیم گرفت تماشاگرانش را از بازی خانگی مقابل نفت محروم کند تا 
بدین ترتیب بازیکنان با آرامش بیشتری بازی کرده و تماشاگران نیز تنبیه 

شوند. تصمیمی که در فوتبال ایران و حتی شاید جهان بی سابقه است. 
نصیرزاده: این محرومیت قانونی نیست

هوشنگ نصیرزاده، کارشــناس حقوقی فوتبال درباره حکم کمیته 
انضباطی باشگاه ذوب آهن و محرومیت تماشاگران خودی به »شهروند« 
می گوید: »فدراسیون فوتبال برگزار کننده مسابقات محسوب می شود و 
باشگاه نمی تواند به تنهایی تصمیمی برای ممنوعیت ورود تماشاگران 
به ورزشــگاه صادر کند. این تصمیم در اختیار فدراســیون است و اگر 
هم ذوب آهن می خواهد تماشاگرانش را محروم کند،  باید با هماهنگی 
فدراســیون باشد و حتی از ســوی فدراسیون اعلام شــود. من چنین 
تصمیمی را در هیــچ جای دنیا ندیدم چون آنها نمی خواهند از ســود 
بلیت فروشی محروم شوند. فقط شاید برخی اشخاص را به خاطر شیطنت 

از حضور در ورزشگاه محروم کنند.«
فدراسیون مشکلی ندارد

با این که تصمیم باشگاه ذوب آهن از نظر برخی از اعضای کمیته حقوقی 
فدراســیون هم غیرقانونی به نظر می آمد اما غلامرضا بهروان، مشــاور 
سازمان لیگ که هنوز در کمیته مســابقات نقش پررنگی دارد، معتقد 
اســت ذوب آهن کار خلافی نکرده اســت. وی دراین باره به »شهروند« 
می گوید: »ورود تماشــاگران جزو اختیارات باشگاه میزبان است و این 
تصمیم مشــکلی ندارد. وقتی در ابتدای فصل آیین نامه انضباطی هر 
باشگاه به فدراسیون می آید و تصویب می شود، پس باید به تصمیم کمیته 
انضباطی باشگاه ذوب آهن هم احترام بگذاریم.« وی همچنین می افزاید: 
»ذوب آهن فقط می تواند از حضور تماشــاگران خودی جلوگیری کند. 
اگر تماشاگران تیم حریف )نفت تهران( بخواهند به ورزشگاه بروند، نباید 
مانعی برای آنها وجود داشته باشد. حالا ما نمی توانیم بگوییم که ذوب آهن 
چطور می تواند جلوی ورود تماشاگران خودی در جلد تماشاگران رقیب 

شود، اما فقط اختیار تماشاگران خودش را دارد.«

باشگاه اصفهانی تماشاگران خود را از حضور در ورزشگاه محروم کرد!

تصمیم عجیب ذوب آهن قانونی بود؟

تقی اکبری
پیشکسوت تنیس

کیوسک

5 مقدس

روزنامه ایتالیایی »گاتزتادلواسپورت« به پنجمین 
 A پیروزی متوالی اینترمیلان در رقابت های سری
اشاره کرد؛ آنچه تیم پیولی را در کورس رقابت برای 

حضور در لیگ قهرمانان نگه داشت.

خروج الکسیس

روزنامه انگلیسی »سان« با تیتر »خروج الکسیس« 
مدعی شد این بازیکن فصل آینده بازیکن آرسنال 
نخواهد بود و درخواست کرده از جمع توپچی ها جدا 

شود. جدایی احتمالی ونگر دلیل این تصمیم است.

شایعه روز
ادامه اعتصاب آبی پوشان

استقلال مقابل سایپا بازی می کند؟
بازیکنان استقلال بعد از تساوی خانگی مقابل 
سیاه جامگان به دلیل مشکلات مالی در تمرین روز 
یکشنبه این تیم حاضر نشدند. استقلالی ها درحالی 
دیروز هم تمرینات آماده سازی خود را انجام ندادند 
که از بدقولی مســئولان باشگاه ناراحتند و تهدید 
کرده اند درصــورت عدم پرداخت مطالباتشــان 
مقابل ســایپا و لکوموتیــو به میــدان نمی روند. 
اگرچه ماجــرای اعتصاب اســتقلالی ها از طرف 
مسئولان باشگاه تکذیب شــد، اما تمرین نکردن 
دیروز آبی پوشان نشــان می دهد که آنها تصمیم 
جدی خود را برای بــازی نکردن در دیدارهای آتی 
گرفته اند. البته موضوع اعتراض استقلالی ها به دیروز 
و امروز برنمی گردد و آبی ها از ابتدای فصل تاکنون با 
مشکلات مالی رو به رو بوده اند. ضمن این که برخی 
از بازیکنان فصل گذشته اســتقلال مثل خسرو 
حیدری، امید ابراهیمی و مهــدی رحمتی هنوز 
مطالبات فصل قبل را هم دریافت نکرده اند. ظاهرا 
این مشکل به صورت جدی و بعد از بازی استقلال 
با التعاون عربستان در مسقط عمان خودش را نشان 
داد. مدیرعامل باشگاه استقلال درهمان لحظات با 
حضور در رختکن این تیم اعلام کرد که مطالبات 
بازیکنان قبــل از بازی با ســیاه جامگان پرداخت 
خواهد شد. به این ترتیب تهدید بازیکنان مسکوت 
ماند؛ وقتی باشــگاه به تعهدات خــود عمل نکرد، 
استقلالی ها تصمیم جدی شان را برای بازی نکردن 
مقابل سایپا و لکوموتیو مســکو گرفتند. باید دید 
شاگردان منصوریان تهدید خود را عملی می کنند 

یا باز هم کوتاه می آیند.

آن سوی مرز

تساوی گوچی و جهانبخش
ســایت مجله معتبر فوتبال اینترنشنال هلند 
طبق روال همیشگی اقدام به ارزیابی عملکرد فنی 
بازیکنان و انتخاب 5 بازیکن برتر اردویســه هلند 
کرد. سایت این مجله به نمایش 90 دقیقه ای رضا 
قوچان نژاد، مهاجم ایرانی تیــم هیرنفین دربازی 
خانگی برابر ایگلــس نمره فنی متوســط 5.5 را 
اختصــاص داد. هیرنفین در این دیــدار با نتیجه 
تساوی 2 بر 2 متوقف شــد. علیرضا جهانبخش، 
ملی پوش ایرانی آلکمار هم کــه در 45 دقیقه اول 
بازی برابر تیم انتهای جدولی اکسلســیور حضور 
داشت، همانند قوچان نژاد نمره 5.5 را دریافت کرد. 
آلکمار دراین دیدار خانگی به نتیجه تساوی یک بر 

یک بسنده کرد.

هشدار به منچستر بابت سردار
شبکه تلویزیونی اســکای اسپورتس درگزارشی 
به منچستریونایتدی ها بابت آمادگی بالای سردار 
آزمــون هشــدار داد. درفاصله چنــد روز مانده به 
بازی منچســتر و روســتوف در دور رفت از مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ اروپا شبکه تلویزیونی اسکای 
اسپورتس در گزارشی با عنوان »مسی ایران، دو گل 
برای روستوف زد« به گلزنی اخیر سردار آزمون در 
پیروزی ۶ بر صفر روز جمعه روستوف برابر تومسک 
در لیگ برتر روسیه اشاره کرد. در گزارش »اسکای 
اســپورتس« آمده اســت: »رســانه ها و هواداران 
روستوف به سردار آزمون لقب »مســی ایرانی« را 
داده اند. آزمون با گلزنی مقابل تیم های اتلتیکومادرید 
و بایرن مونیخ درمرحله گروهی عملکردی تاثیرگذار 

از خود به نمایش گذاشته است.«

شهروند|  پرویز مظلومــی و علی ضیاء اگرچه در 
ظاهر با هم آشــتی کردند و بینشان صلح برقرار شد 
اما کیست که نداند سرمربی سابق استقلال کینه ای 
عمیق از این مجری پرسپولیســی در دل دارد. علی 
ضیاء همواره خــود را به عنوان یکــی از چهره های 
سرشناس پرسپولیسی معرفی کرده است. البته ضیاء 
فقط به این بسنده نکرده که از پرسپولیس هواداری 
کند بلکه همیشه با استقلالی ها کری خوانده است. 
دردســر بزرگی که در جریان بازی رفت استقلال و 

پرسپولیس در فصل گذشته برای ضیاء 
ایجاد شــد، مدت ها او را درگیر کرده 
بود. استقلال که در آن دیدار به لطف 
درخشش مهدی رحمتی از شکست 
سنگین مقابل پرسپولیس فرار کرد 

در دقایق پایانی گل تســاوی را 
خــورد و برد را با تســاوی 

عوض کرد. بعــد از این 
دیدار کلیپی از علی ضیاء 
و دو بازیگر پرسپولیسی 
در  صداوســیما 
مجازی  شــبکه های 
منتشر شد که نشان 

می داد ضیاء و دوستان 
ش  لیســی ا سپو پر

پرویز مظلومی را به تمســخر گرفته بودند. اعتراض 
استقلالی ها و ســر و صدای زیادی که این کلیپ به 
پا کرد باعث شــد صداوســیما به طور موقت ضیاء را 
ممنوع التصویر کند. افراد زیادی در این بین واســطه 
شــدند تا مظلومی مجری پرسپولیســی را ببخشد. 
درنهایت هم ضیاء با گل و شیرینی به هتل استقلالی ها 
رفت و با مظلومی آشــتی کرد. این موضــوع پایان 
درگیری های ضیاء و استقلالی ها نبود. پنالتی پرسر و 
صدای کیوان امرایی به استقلال در جریان دیدار این 
تیم و صبا و لب خوانی داور کــه انگار به رحمتی 
راهنمایی می کرد پنالتــی را چطور مهار کند، 
توسط علی ضیاء دامن زده شد تا بار دیگر رابطه 
این مجری و استقلالی ها شکرآب شود. این بار 
علی ضیاء به خیال این که همه سوءتفاهمات 
برای پرویز مظلومی برطرف شــده 
اســت، از او بــرای حضــور در 
ویژه برنامه نوروزی شبکه یک 
دعوت کرد. دعوتی که به طور 
قاطع از ســوی مظلومی رد 
شده است. مظلومی دراین باره 
به نزدیکانش گفته: »یک بار به 
درخواســت ضیا پاسخ مثبت 
دادم که برای هفت پشتم کافی 

است!«

شهروند| در شرایطی که هفته گذشته حرکت 
مدافع سیاه جامگان حرف و حدیث های زیادی را 
برای تراکتورسازی به خاطر گل دقایق پایانی ایجاد 
کرد،  این بار دروازه بان نفت تهران به خاطر اخراج 
زودهنگام از زمین به تبانی با پرســپولیس متهم 
شد. نادر صفرزایی که در بازی نفت و پرسپولیس 
جانشــین میلاد فراهانی دروازه بان اول این تیم 
شده بود، با حرکتی عجیب از دروازه بیرون آمد و 
با زدن توپ با دست عامل اصلی باخت تیمش در 
پایان بازی معرفی شد. بعد از این بازی کانال های 

هــواداری اســتقلال و تراکتورســازی 
شــائبه های زیــادی را پیرامون این 

بازی به وجــود آوردند، همان طور 
که هفته گذشته به این پرداخته 
بودند که چرا نفــت قبل از بازی 
با پرســپولیس یک هفته تمرین 

نکرده اســت. این اتهام درواقع به 
علی دایــی مربوط می شــد که 

بارها اعلام کرده قلبش برای 
این  می تپد.  پرسپولیس 

شــایعات باعث شــد 
برانکو از کوره دررفته 
و واکنش تندی به آن 

نشان دهد:  »افرادی که 

این حرف ها را می زنند باید خجالت بکشند. آنها 
به شخص بزرگی مثل علی دایی تهمت می زنند. 
او به برادرش هم باج نمی دهد. این مشــکل من 
نیست که چرا اســتقلال نتوانسته سیاه جامگان 
را ببرد و یک امتیاز با پنالتی ای به دســت آوردند 
که مشکل داشته اســت. متاسفم که آنها به دایی 
توهین و او را تحقیر می کنند و می خواهند برد ما 
را کم ارزش جلوه دهند.« این صحبت های برانکو 
جنگ بین هواداران ســرخابی در فضای مجازی 
را داغ کــرد اما نصــرالله عبداللهی، 
سرپرســت اســتقلال واکنش 
نرمی به آن نشان داد: »برانکو 
این قدر باشــخصیت است که 
درباره استقلال این طور صحبت 
نمی کند. شاید سوالی که از او 
شده، شیطنت آمیز بوده 
اســت. ما هیچ وقت 
پرســپولیس  درباره 
اظهارنظــر نکردیم و 
بعید می دانــم برانکو 
هم گفته باشد که ما با 
پنالتی مشکل دار جلوی 
سیاه جامگان به تساوی 

رسیدیم.«

واکنش تند مظلومی به دعوت علی ضیاء
  سرمربی سابق استقلال: یک بار رفتم، برای هفت پشتم کافی است!

شائبه تبانی پرسپولیس با نفت تهران
  برانکو: خجالت بکشید، دایی به برادرش هم باج نمی دهد
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